
اخبارخبر كوتاه
جدال الله وردی و حاج رضا در اینستا و سایت؛

جنگ تمام عیار سر مالکیت تراکتور

قرمزها و غربت در لیگ قهرمانان

پرسپولیس؛ هشتصد و چهل و یک روز دور از خانه

همه باید در تمرین حاضر باشند

مهاجری: در دام حاشیه ها و شایعات نمی افتیم

مالکیت  به  ورزقان  سونگون  مس  ورود  ماجرای 
باشگاه تراکتور ماجرای تازه ای نیست. در سال 1397 
و زمانی که باشگاه تراکتور به مزایده گذاشته شد، از 
مس سونگون ورزقان به عنوان یکی از مشتری های 
این باشگاه یاد می شد. روز پایانی این مزایده اما برخی 
از رسانه ها اعلام کردند که این خبر صحت ندارد. بعد 
از واگذاری تراکتور به زنوزی و پایان هیاهو، نام مس 
ماه  چند  در  اینکه  تا  گرفت  فاصله  هم  از  تراکتور  و 
اخیر بار دیگر از مس سونگون ورزقان به عنوان مالک 
احتمالی تراکتور در آینده ای نزدیک یاد می شود. این 
خبر هنوز از سوی هیچ مقام رسمی صنایع مس تایید 
آن  به  شدت  به  تراکتور  باشگاه  اما  نشده  تکذیب  یا 

واکنش نشان داده است.
قیز اوینده تویدی اوغلان اوینده خبر یوخ!

ناراضی  هواداران  که  شد  شروع  جایی  از  ماجرا 
تراکتور طی چند گردهمایی به اعتراض علیه مدیریت 
شرایط  به  واکنش  در  اتفاق  این  پرداختند.  باشگاه 
رخ  بود  مواجه شده  آن  با  که  هایی  بحران  و  باشگاه 
در  تراکتور  های  فعالیت  تعلیق  به  نهایت  در  و  داد 
مقطع  همان  در  انجامید.  شهریورماه  سیزدهم  تاریخ 
که باشگاه تراکتور اداره امور خود را به هیئت فوتبال 
واگذار کرده و این هیئت از امکان پذیر نبود این کار 
باشگاه  مالکیت  برای  گزینه  چندین  بود،  داده  خبر 
تراکتور مطرح شد که مس یکی از آنها بود. این گزینه 
اقدام  و  بودند  ها  رسانه  در  شدن  مطرح  حد  در  ها 
تنها  اما  مس  نبودیم.  شاهد  موردشان  در  را  خاصی 
و  ضد  خبرهای  بعد  روزهای  طی  که  بود  ای  گزینه 
نقیضی در موردش منتشر شد. دو روز پس از شروع 
شهریور   18 تاریخ  در  تراکتور  باشگاه  دوباره  کار  به 
نماینده شهرستان ورزقان و خاروانا در  اظهارات  ماه، 
حالی که مدیران صنایع مس هیچ اقدام و صحبتی در 
مورد تراکتور انجام نداده بودند، تناقض بزرگی ایجاد 
کرد. )این تناقضی بود که فوتبالدوستان آذربایجان را 
المثل ترکی “قیز اوینده تویدی اوغلان  به یاد ضرب 
خانه  در  که  مفهوم  این  با  انداخت  یوخ”  خبر  اوینده 
عروس، جشن و پایکوبی است اما در خانه داماد هیچ 

خبری نیست!(
اراده برای سلب مالکیت تراکتور از زنوزی؟!

الهوردی دهقانی در کانال اطلاع رسانی خود از 
نوشت:  و  داده  خبر  مس  به  تراکتور  انتقال  پیگیری 
شرکت   ، صمت  محترم  وزیر  با  را  لازم  “مذاکرات 
تراکتورسازی  باشگاه  محترم  مدیرعامل   ، مس  ملی 
جمعه  امام  و  استان  در  فقیه  ولی  محترم  نماینده   ،
محترم تبریز ، فرمانده محترم سپاه استان ، استاندار 
محترم ، مدیرکل تربیت بدنی استان و رئیس محترم 
هیئت فوتبال استان انجام داده ام و پیگیری های لازم 
را برای انتقال دایم تیم تراکتور به باشگاه فرهنگی - 
ورزشی مس سونگون جهت حمایت مالی و پشتیبانی 
و  محترم  مالک  میکنم.امیدوارم  پیگیری  همیشگی 
مسئولین استان حمایت جدی و صادقانه و عاجل را 
با  ایرنا  با  گو  و  گفت  در  روز  همان  او  دهند.”  انجام 
لازم  “پیگیری های  گفت:  ادعاهایش  بر  دوباره  تاکید 
 - فرهنگی  باشگاه  به  تراکتور  تیم  امتیاز  انتقال  برای 

دهقانی  است.”  انجام  حال  در  سونگون  مس  ورزشی 
رادیویی  روز گذشته )20 شهریور( در گفت و گویی 
بار دیگر از انجام پروژه انتقال باشگاه تراکتور به مس 
خبر داد تا کنجکاوی ها در مورد صحت یا عدم صحت 
این ادعا به اوج برسد. چنین ادعاهایی اراده برای سلب 
مالکیت تراکتور از زنوزی را قوت بخشید؛ موضوعی که 
خود زنوزی هم در واکنش به آن طی گفت و گویی 
تراکتور  مالکیت  خواهند  می  که  مدعی شد  رادیویی 

را از او بگیرند.
سکوت زنوزی شکست: اگر شما قوانین را 

ندانید که...
زنوزی در گفت و گوی روز گذشته خود با رادیو 
ورزش به انتقاد از دهقانی پرداخته و گفت: “مشکل ما 
الان دخالت هایی است که وجود دارد و از اسم تراکتور 
سو استفاده می کنند. به طور مثال نماینده ای که شهر 
نام  از  می آید  است،  کشور  شهر  محروم ترین  خودش 
و برند تراکتور استفاده می کند که موج سواری کند. 
آذربایجان نماینده های بزرگی دارد اما من وقتی این 
مس  ملی  شرکت  می شوم.  اذیت  می بینم  را  مسائل 
اما نماینده  بیانیه داد و گفت تراکتور را نمی خواهیم 
قبول کنند! وقتی شرکت مس  باید  مجلس می گوید 
این  چرا  نمی خواهیم  را  تراکتور  گفته  و  نزده  نامه 
نماینده می رود و با لیدرهای ما ارتباط برقرار می کند؟ 
حتی ما را تهدید می کنند. من گفتم تراکتور را واگذار 
می کنم اما تا الان کسی نبوده. من همیشه تراکتور را 
در اوج می خواهم و هوادار این تیم هستم. دوست دارم 
به  را  آن  و  بهتر مدیریت کند  از من  باشد که  کسی 

جایگاه بهتری برساند، واگذار خواهم کرد.”
امکان  ادامه صحبت هایش گفت که  در  زنوزی 
دهقانی  ادعای  برخلاف  و  ندارد  وجود  مالکیت  سلب 
مسئولان استانی از چنین موضوعی بی خبر هستند. 
او در بخش پایانی اظهاراتش در مورد نماینده ورزقان 
واکنش شدید دهقانی همراه  با  را گفت که  جملاتی 
شد. زنوزی گفت: “ من تراکتور را از حاکمیت خریدم 
و جلوی نظام گردنم از مو باریک تر است چون ایران 
و نظام را دوست دارم. من با واگذاری مخالف نیستم 

و دوست دارم این اتفاق رخ دهد. یک نماینده گفته از 
من می خواهند سلب مالکیت کنم؛ آیا فردا هم بازیکن 
بازی نکند، می خواهند از او سلب بازیگری کند؟ شما 
هستید،  مجلس  نماینده  ایران  اسلامی  جمهوری  در 

اگر شما قوانین را ندانید که..”
به نماینده مردم احترام بگذارید

از شهرستان  یکی  و خاروانا که  ورزقان  نماینده 
های استان آذربایجان شرقی به شمار می رود و معدن 
به  تندی  واکنش  شده  واقع  جا  آن  در  هم  سونگون 
در  او  های  صحبت  شروع  داشت.  زنوزی  اظهارات 
که  بود  زنوزی  های  پایانی صحبت  بخش  به  واکنش 
به بی اطلاعی دهقانی از قوانین اشاره کرده بود. این 
با اطلاع  تا  تراکتور خواست  از مالک  نماینده مجلس 
از اصل 83 قانون اساسی حق توهین به نماینده مردم 
را ندارد. در ادامه این پست اینستاگرامی صحبت های 
برخی  که  شده  انجام  زنوزی  محمدرضا  علیه  تندی 
ادعاها هم در میان شان به چشم می خورد؛ ادعاهایی 
که باشگاه تراکتور امروز در رسانه رسمی خود نسبت 

به آنها واکنش نشان داد.
باشگاه تراکتور: خدمات تان قابل مقایسه نیست

مقایسه  به  تراکتور  باشگاه  بیانیه  نخست  بخش 
آن  در  که  دارد  اختصاص  دهقانی  با  زنوزی  اقدامات 
آمده است: “حجم سرمایه گذاری و اشتغال زایی آقای 
کارآفرین  و  فعال  به عنوان  مطلق  زنوزی  محمدرضا 
و  اقتصادی  و  صنعتی  عرصه  در  خصوصی  بخش 
و  اجتماعی  مسؤولیت های  به  ایشان  توجه  همچنین 
است  مبرهن  موضوعی  اخیر  دهه  دو  طی  فرهنگی 
آن  از  مردم  عموم  و  نیست  آن  تشریح  به  لزومی  که 
آگاه هستند، حال بهتر آن است که آقای دهقان نیز 
برای  مجلس  نمایندگی  ادوار  دستاوردهای خود طی 
اینکه  کنند.  بیان  را  ورزقان  محروم  منطقه  و  مردم 
مجلس  نمایندگی  کسوت  در  ایشان  فعالیت  عایدی 

برای مردم وارسته ورزقان چه بوده است.”
به  دیگر  بار  خود  بیانیه  ادامه  در  تراکتور  باشگاه 
عدم تمایل صنایع مس برای ورود به مالکیت تراکتور 
در  که  دیگری  تأمل  قابل  نکته  است:  کرده  اشاره 

گفتگوی مالک باشگاه تراکتور با رادیو ورزش نیز به آن 
اشاره شد، موضوع عدم ارایه هرگونه درخواست کتبی 
به  ملی مس  عالی شرکت  از سوی مدیران  یا شفاهی 
جهت  تراکتور  باشگاه  مالک  به عنوان  دریک  هلدینگ 
برخلاف  که  است  آن  جالب  است.  باشگاه  این  خرید 
ادعای ایشان، شرکت ملی مس پیش تر طی اطلاعیه ای 
را  تراکتور  باشگاه  امتیاز  خرید  به  تمایل  هرگونه  علناً 
تکذیب کرده است. حال باید این سوال را از آقای دهقان 
داشت که به راستی نیت و هدف ایشان از موج سواری  و 
بازی با احساسات پاک میلیون ها هوادار عاشق تراکتور 
البته پاسخ این سوال را می توان در نظرات  چیست؟  
مردم ذیل مطلب انتشار یافته در صفحه ایشان مشاهده 
آقای دهقان طی  از سوی دیگر، جالب است که  کرد. 
مصاحبه ای در سال 1392 صراحتاً با تیمداری شرکت 
ملی مس مخالفت کرده و علیه این امر موضع گرفته 
و خواستار عدم باشگاه داری مس سونگون بودند، حال 

دلیل این تغییر دیدگاه ایشان چیست؟
به  دهقانی  اینستاگرامی  پست  از  بخشی  در 
اشاره  از کشور  زنوزی در خارج  سرمایه گذاری های 
شده بود که در بیانیه باشگاه تراکتور به آن پرداخته 
قانونی  به صورت  نماینده  این  ادعاهای  پیگیری  از  و 
خبر داده شده است: “درخصوص ادعای آقای الهوردی 
دهقان درباره دارایی و سرمایه شخصی مالک باشگاه 
به ذکر این موضوع اکتفا می شود،  تراکتور نیز، صرفاً 
از  خارج  در  گذاری  سرمایه  گونه  هر  اینکه  وجود  با 
یا هر  و  ایشان  اگر  امّا  ندارد،  قانونی  کشور هیچ منع 
از  خارج  بلکه  ایران،  از  خارج  نه تنها  دیگری،  شخص 
و سرمایه ای  دارایی  آذربایجان،  خطه همواره سرافراز 
یا  و  مطلق  زنوزی  محمدرضا  آقای  شخص  نام  به 
هر  و  ایشان، سرمایه   دو  درجه  اقوام  و حتی  خانواده 
نوع دارایی شناسایی کردند، آقای زنوزی آمادگی خود 
جهت انتقال سند آن دارایی به نام ایشان و هر مدعی 
قانونی  اقدام  راستا،  اعلام می دارد. در همین  را  دیگر 
مطرح  تهمت های  و  ادعاها  قضایی  پیگیری  جهت 
کار  دستور  در  دهقان  الهوردی  آقای  سوی  از  شده 
قرار گرفته است تا شفاف سازی کامل در این رابطه 

صورت گیرد.”
سکوت صنایع مس مرموز نیست؟

از صحبت  پس  ماجرا  پایان  نقطه  لحظه  این  تا 
باشگاه  بیانیه  یکدیگر،  علیه  زنوزی  و  دهقانی  های 
نماینده  که  ای  رویه  به  توجه  با  البته  است.  تراکتور 
ورزقان و خاروانا در پیش گرفته به نظر می رسد که 
حداقل یک بیانیه، پست یا گفت و گوی جنجالی دیگر 
با  که  است  حالی  در  این  باشد!  راه  در  وی  سوی  از 
اینستاگرامی  های  پست  زیر  های  کامنت  به  نگاهی 
می  متوجه  هستند،  تراکتور  به  مربوط  که  دهقانی 
شویم که بسیاری از اهالی حوزه انتخابی این نماینده 
شهرستان  مشکلات  روی  او  تمرکز  خواستار  مجلس 
ورزقان هستند و پرداخت به موضوع تراکتور را در این 
مقطع، چالشی شخصی برای این نماینده می دانند. از 
سویی دیگر سکوت مسئولان صنایع مس هم جالب 
است؛ آنها هنوز به طور رسمی نه موضوع را تایید کرده 

اند و نه تکذیب و این به ابهامات موضوع می افزاید.

چارتر  پروازی  با  دوشنبه  عصر  پرسپولیس 
در  رسید.  دوشنبه  به  نیمه  و  ساعت  دو  حدوداً  و 
به اعضای تیم گل سرخ دادند و  فرودگاه دوشنبه 
هم  ایرانی ها  از  برخی  بود.  خوب  استقبال  ظاهراً 
آمده بودند استقبال اما همه چیز خیلی سریع پیش 
هیلتون  هتل  به  اتوبوس  دستگاه  دو  با  تیم  رفت. 
رفت و از آنجا که فاصله هتل تا فرودگاه 5 دقیقه 
یافتند و  بود همه خیلی زود خودشان را در هتل 

بساط اسکان تیم مهیا شد.
و  داشتند  رضایت  هتل  از  پرسپولیسی ها 
می گفتند هتل در بخش لوکس شهر دوشنبه واقع 
فوتبالی و  اما فضای  امکانات مناسبی دارد  شده و 
می گفتند  نمی شد.  دیده  هتل  در  قهرمانان  لیگ 
انگار مردم به سه زبان صحبت می کنند که  اینجا 
یکی از آنها فارسی است اما خط شان روسی است 
و چیز زیادی سر در نمی آوریم. با این حال همین 
تا  و  شد  برگزار  مسابقه  زمین  در  اول  تمرین  که 
مصنوعی  چمن  با  ناآشنایی  بابت  نگرانی  حدودی 
ورزشگاه استقلال تاجیکستان از بین رفت خودش 
پرسپولیس  داد.  رخ  دیروز  که  بود  بزرگی  اتفاق 
شگفتی سازش  و  گمنام  حریف  با  شب  سه شنبه 
مصاف خواهد داد. در شهری که با وجود اشتراکات 
فرهنگی، اطلاعات بسیار ناچیزی از آن داریم چون 

نه تیم های ملی نه باشگاهی مان برای یک مسابقه 
به  ساز  سرنوشت  و  حساس  حد  این  تا  و  رسمی 

دوشنبه سفر نکرده بودند.
جالب اینکه این هفته برای تاجیک ها هفته مهمی 
است و آنها جشن استقلال کشورشان را برپا کرده اند 
در ورزشگاه محل مسابقه هم نشانه هایی  و احتمالاً 
دوست  که  ما  اما  کرد  خواهیم  پیدا  جشن  این  از 
نداریم شگفتی سازی شان در آسیا ادامه داشته باشد 
و منتظر برد پرسپولیس و عبور از این مرحله می مانیم. 
پرسپولیس با 15 امتیاز به این مرحله رسیده و بهترین 
عملکرد را در بین 20 تیم غرب آسیا داشته اما عجیب 
اینکه در مرحله حذفی باید در خانه حریف و جلوی 
چشم تماشاگران حریف بازی کند. هر چند این اتفاق 
با قرعه کشی قبل از شروع مسابقات رقم خورده و 
نمی توان اعتراضی به آن داشت اما احتمالاً عجیب ترین 
چیزی است که در یک تورنمنت اینچنینی در بالاترین 

سطح رقم می خورد.
برد شیرین در هند و صدرنشینی  هر چند 5 
در آن گروه مقدماتی برای پرسپولیس منفعت مالی 
مناسبی داشت – البته آن پول در  ای اف سی بلوکه 
شده – اما واقعاً امتیاز آن نمایش درخشان و کم نقص 
و صعود به عنوان صدرنشین چه بود؟ الان پرسپولیس 
با الوحده که در گروهش دوم شد و از امارات خارج 

امتیاز  با 10 و 11  تیم های دیگری که  یا  نمی شود 
صعود کردند چه تفاوتی دارد؟ اصلًا آخرین باری که 
پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا در تهران بازی کرد 

را به خاطر می آورید؟ 
کار  اصلًا  چون  نگیرید  سخت  خودتان  به 
 30 به  باید  کردنش  پیدا  برای  نیست.  راحتی 
مرحله  آخر  روز  برگردید.   1398 سال  اردیبهشت 
گروهی لیگ قهرمانان 2019. وقتی که پرسپولیس 
در روز وداع ژاوی هرناندز بزرگ با فوتبال، السد را 
با سوپرگل ترابی و گل علیپور دو - هیچ برد تا با 
وجود آخر شدن در گروهش وداعی شیرین با آن 
فصل از رقابت های آسیایی داشته باشد. از آن روز 
بازی سه شنبه شب مقابل استقلال تاجیکستان  تا 
841 روز خواهد شد که پرسپولیس در هیچ مسابقه 

آسیایی در خانه به میدان نرفته است.
فصل  پرسپولیس  اما  نباشد  باورکردنی  شاید 
آسیا  فینال  به  خانگی  بازی  یک  حتی  بدون  قبل 
رسید. آنها در دو بازی اول میهمان دحیل و شارجه 
هم  التعاون  با  بود  قرار  و  بودند  امارات  و  قطر  در 
در کشور ثالث بازی کنند اما هفته پنجم و ششم 
رقابت ها می توانستند میزبان شارجه و دحیل باشند 
که کرونا همه چیز را خراب کرد و دحیل در اوج 
پرسپولیس  میزبان شان شد.  دوباره  خوش شانسی 

فصل قبل بدون یک بازی در تهران به فینال رسید 
و امسال هم باید همین رویه را در پیش بگیرد.

ورزشگاه  در  حالی  در  شب  سه شنبه  آنها 
کرد  خواهند  بازی  تاجیکستان  استقلال  اختصاصی 
عادت  خانه  از  خارج  آسیایی  بازی های  به  انگار  که 
کرده اند و پذیرفتن محدودیت های غربت و نداشتن هر 
گونه حمایتی از این حیث برایشان عادی شده است. 
به سبب این دوران طولانی دوری از خانه و سفر به 
کشورهای دیگر برای بازی های آسیایی، پرسپولیس 
امروز غریب ترین تیم آسیاست کما اینکه از همین الان 
می داند در صورت صعود از این مرحله برای مراحل بعد 
باید در خاک عربستان بازی کند؛ جایی که النصر بعد 
از آن شکست تلخ در نیمه نهایی و چندین شکایتی 
که به شکست انجامید در صورت حذف تراکتور دنبال 

انتقام در خانه است.
از قضا مرحله گروهی لیگ قهرمانان2022 هم 
به صورت متمرکز برگزار خواهد شد و طبیعتاً کشور 
ما شانسی برای میزبانی ندارد که در این صورت غربت 
نشینی پرسپولیس و دیگر نمایندگان فوتبال ایران در 
لیگ قهرمانان ادامه خواهد داشت پس هر پیروزی و 
هر موفقیتی در این شرایط طعم و رنگ دیگری دارد؛ 
درست مثل آنچه یحیی و تیمش سال قبل در قطر 

نشان مان دادند.

یک  دسته  لیگ  در  کرمان  با مس  گذشته  فصل  مهاجری   رضا 
آزادگان 24 هفته صدرنشین بود اما در نهایت از هدایت این تیم کناره 

گیری کرد و مس کرمان نیز از صعود باز ماند .
به  و  کرد  شروع  اتفاق  این  از  ناراحتی  با  را  هایش  صحبت  وی 
خبرنگار ما گفت: عدم صعود مس کرمان به لیگ برتر هنوز برایم شبیه 
داد  به دست هم  عوامل دست  یکسری  بالاخره  است.  کابوس  به یک 
که صعود اتفاق نیفتد. انشالله فرزاد حسین خانی که از دوستان خوب 
سال  بگویم  باید  باشند.  موفق  تیم  این  خوب  مدیرعامل  و  است  من 
نباید  گذشته در بحث ساختار مشکل داشتیم. در جریان عدم صعود 
شانه خالی کنیم. هر کس در این موضوع به نوعی نقش داشت. تمرکز 
و انسجاممان را از دست دادیم، بازیکنان نسبت به هم بدبین شدند و 
آن تمرکز لازم را تا هفته های پایانی نداشتیم و عملکرد ضعیف داخل 
زمین بازیکنان که نشات گرفته از مسائل روانی بود باعث شد نتیجه 

لازم را کسب نکنیم.
او  با چند تیم  از جمله صنعت نفت آبادان و آلومینیوم اراک برای 
هدایتشان مذاکره کرده بود در این باره ادامه داد: این پیشنهاد ها بود 
ولی احساس کردم به شهر خودم دین بیشتر و شناخت بهتری دارم و 
هم اینکه راحت تر هستم . آمدیم  کار را شروع کردیم و امیدوارم تیمی 

را ببندیم که از اعتبار خودمان دفاع کنیم .
سرمربی جدید شهر خودرو در مورد جدایی مهره های اصلی این 
تیم از جمله علی نعمتی و امین قاسمی نژاد گفت: آن ها قبل از آمدن 
بودنشان می  بودند و  من جدا شدند و هریک زحمات زیادی کشیده 
توانست به تیم کمک کند. بالاخره فوتبال سراسر از این اتفاقات است و 
مربیان و بازیکنان مدام در حال رفت و آمد هستند. طبق صحبتی که 
با هیئت مدیره محترم و مدیرعامل آقای معمایی و مسئولان استانی 
ببندیم.  داشتیم،انشالله که امسال یک تیم در خور شأن مردم مشهد 
بستن تیم کار سختی است. ما بخش خصوصی هستیم و در لیگ برتر 

سه تیم در بخش خصوصی وجود دارند. شهرخودرو، نساجی مازندران 
و تراکتور و ما توان رقابت با تیم های دولتی را نداریم ولی این دلیل 
را جبران  بهتر کمبودها  کار  با  و می خواهیم  بکشیم  پا پس  نمی شود 
کنیم که انشاءالله اتفاقات خوبی بیفتد ولی کار سختی داریم و نسبت 
به بضاعتمان باید بتوانیم جایگاه مان را تعریف کنیم. نه می خواهیم 
قول بیهوده بدهیم و نه می خواهیم توان خودمان را کتمان کنیم ولی 
امیدوارم  داریم عمل کنیم که  آنچه که  مبنای  بر  است  این  قصدمان 

این اتفاق بیفتد.
وی در خصوص شروع تمرینات اضافه کرد: 4,5 روز است کار را 
شروع کرده ایم و یکسری بچه ها هنوز به جمع ما اضافه نشده اند که 
من با باشگاه صحبت کردم که با آن ها شدیداً برخورد شود چون همه 

آن ها قرارداد دارند و باید در تمرینات حاضر شوند.
وی در ادامه صحبت هایش اضافه کرد: جا دارد   از آقای فلاح 
و  ما  تیم  با  را  تشکر کنم که کمال همکاری  فجرسپاسی  عامل  مدیر 
آقای معمایی داشت زیرا ناگهان دیدیم ۶ بازیکن گفتند ما سرباز می 
که  بازیکنانی  است  جالب  می شود؟ خیلی  مگر چنین چیزی  شویم، 
تا یک سال پیش آرزویشان این بود که اسمشان در لیگ برتر مطرح 
شود فیلشان یاد هندوستان کرده و خیلی جالب است که همه آنها یک 
چیز می گویند و به مشکل خانوادگی اشاره می کنند. انگار که تا سال 
برایشان مشکل خانوادگی  برهه  این  نبوده و در  گذشته هیچ مشکلی 
پیش آمده. زمانی که آمدند قرارداد های سه ساله بستند این مشکلات 
نبوده؟ به نظر من بازیکن و باشگاه لازم و ملزوم یکدیگر هستند و به 
هم تعهد دارند و در قبالش بازیکن به پولی که نسبت به قراردادش می 
گیرد متعهد است و باشگاه باید در تلاش باشد شرایط را برای بازیکنان 
مهیا کند و بازیکن هم باید تمام وجودش را بگذارد. در خیلی از مسائل 
از جمله پرداختی ها ما ادعای حرفه ای بودن داریم ولی در مسائل دیگر 
حرفه ای نیستیم. من به عنوان مربی نمی توانم طرفدار باشگاه باشم و 

از  منافع بازیکن چشم پوشی کنم یا اینکه طرفدار بازیکن باشم و صلاح 
دید باشگاه را در نظر نگیرم زیرا باید هر دو در یک مسیر قدم بردارند 

و انتظاری که تماشاگر دارد را برآورده کنند.
مهاجری در خصوص شایعه خرید امتیاز شهر خودرو توسط تیم 
بادران توضیح داد: خودتان دارید می بینید که ما داریم کارمان را انجام 
می دهیم و باشگاه و هیات مدیره نیز کار خودش را انجام می دهد و 
متاسفانه این مسائل شیطنت هایی است که انجام می شود تا تمرکز 
ما بهم بریزد. یک سری ها کارهایی انجام می دهند که تیم در مسیر 
خودش قرار نگیرد و به نظرم مردم مشهد باهوش تر از این هستند که 

در دام این مسائل بیفتند.
ما با مدیرعامل محترم و هیأت مدیره صحبت کردیم و الان هم 
هیئت  با  مشهد  در  و جلسات خوبی  می دهیم  انجام  را  کارمان  داریم 
فوتبال، اداره کل تربیت بدنی و نماینده مجلس آقای پژمانفر داشتیم 
و امیدوارم همه دست به هم بدهند تا بتوانیم یک خروجی خوب برای 

مردم مشهد داشته باشیم.

این الهلال است، از آنها نترسید
زمان زیادی تا آغاز مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا باقی نمانده است و استقلال 
به مصاف  دبی  زعبیل شهر  استادیوم  در  امشب 
الهلال می رود. دو تیمی که در سالهای گذشته 
تقابل  آسیا،  قاره  در  باشگاهی  رقابت های  در  و 
و  اند  داشته  یکدیگر  با  حساسی  و  بزرگ  های 
هر دو جزو پرافتخارترین تیم های آسیا به شمار 

می روند.
حرفه  لیگ  نخست  هفته   3 در  که  الهلال 
انتظارات  کرده،  کسب  امتیاز   7 عربستان  ای 
 3 این  در  و  نکرده  برآورده  را  خود  هواداران 
دقایق  های  گل  لطف  به  و  سختی  به  مصاف، 
چندان  نه  رقبای  از  است  توانسته  پایانی 
قدرتمندش امتیاز کسب کند. این تیم پایتخت 
رقابت  النصر  یعنی  خود  سنتی  رقیب  با  نشین 
دو  هواداران  میان  که  سالهاست  و  دارد  سختی 
برپاست.  فوتبالی  های  کری  ریاض  شهر  تیم 
رقابتی که میان این دو تیم و هوادارانش وجود 
دارد، در حد و اندازه های رقابت میان استقلال و 

پرسپولیس در فوتبال ایران است.
در فصل گذشته لیگ قهرمانان آسیا و در 
پرسپولیس، هواداران  و  النصر  میان  تقابل  زمان 
فضای  در  ایران  نماینده  پیروزی  از  پس  الهلال 
و  پرداختند  ناپذیری  وصف  شادی  به  مجازی 
دیدار  این  برگزاری  از  قبل  روز  چند  از  حتی 
را  محمدی  گل  شاگردان  از  خود  حمایت  نیز 
نشان دادند. حالا و در آستانه دیدار استقلال و 
الهلال، عکس این اتفاق رخ داده و این بار نوبت 
مجازی  فضای  در  تا  رسیده  النصر  هواداران  به 
طرفداری خود از شاگردان مجیدی را اعلام کرده 
و آرزوی پیروزی استقلال برابر الهلال را داشته 

باشند.
نکته جالب در این خصوص، آنالیز دقیق و 
تیم  این  الهلال توسط هواداران رقیب  تاکتیکی 
هایی،  پیام  در  النصر  طرفداران  از  یکی  است. 
اعلام  را  ریاض  های  آبی  قدرت  و  ضعف  نقاط 
استقلالی  که  شده  نکته  این  خواستار  و  کرده 
شکست  به  موفق  شب  فردا  دیدار  در  حتما  ها 

قهرمان فصل گذشته عربستان شوند.
الهلال  که  است  گفته  النصر  هوادار  این 
را  اخیرش  وقت  چند  این  های  بازی  بیشتر 
و  رفته  میدان  به   4231 یا  و   442 سیستم  با 
سیستمی که لئوناردو ژاردیم برای تیمش در نظر 
گرفته، بر حول این آرایش می چرخد. این هوادار 
مدعی شده با وجود سفر سلمان الفرج به امارات، 
اما احتمال غیبت او برابر استقلال زیاد است که 
الهلال کار  در صورت قطعی شدن این موضوع، 
بسیار سختی در میانه میدان خواهد داشت چرا 
که می توان از غیبت او نهایت بهره را برد ضمن 
اندازه  و  حد  در  جانشینی  بازیکن  الهلال  اینکه 
های سلمان الفرج ندارد که جای خالی او را پر 

کند.
است  گفته  ادامه  در  النصر  هوادار  این 
آمادگی  الهلال  سنگربان  المعیوف  عبدالله  که 
او  عملکرد  از  ژاردیم  حتی  و  ندارد  را  گذشته 
شوت  روی  گلر  این  اینکه  ضمن  است  ناراضی 
های خارج از محوطه جریمه آسیب پذیر است 
او  مخالف  زاویه  به  که  ضرباتی  مهار  به  قادر  و 
زده می شود، نیست و می توان روی این نقطه 
از  الهلال  اینکه  ضمن  کرد.  استفاده  او  ضعف 
استفاده  خود  ترکیب  در  قامتی  کوتاه  مدافعین 
می کند و روی ضربات سر و استفاده از سانترها 
از جناحین، می توان دروازه این تیم را باز کرد. 
ضمن اینکه جانگ هیون سو مدافع راست الهلال 
دارای تجربه و قدرت بالایی است و عبور از این 
بازیکن کار سخت و دشواری است و توصیه کرده 
است که آبی ها حملات خود را از سمت دیگر 

پایه ریزی کنند.
این هوادار النصر در ادامه عنوان کرده است 
است  قدرتمندی  تیم  حمله  در خط  الهلال  که 
و با تاکتیک های مختلف و متنوع سعی در باز 
این  تاکتیکی  تنوع  دارد.  رقبایش  دروازه  کردن 
از جناحین است و در صورت  تیم روی حرکت 
عدم موفقیت در خلق موقعیت، روی عمق حریف 
مارگا  برسند. موسی  به گل  تا  تمرکز می کنند 
تحرک  حمله  خط  در  تیم  این  جدید  مهاجم 
خسته  را  حریف  مدافعین  و  دارد  بالایی  بسیار 
می کند و چنانچه مدافعین استقلال از او غافل 
شوند، دردسرساز می شود. ضمن اینکه بافتیمبی 
بالایی  توان  بدنی  قدرت  لحاظ  از  نیز  گومیس 
به  دارد،  اختیار  در  را  توپ  که  هنگامی  و  دارد 
حدی در حفظ آن توانمند است که انگار توپ را 
بغل کرده و تنها با خطا می توان او را متوقف کرد 
اما اضافه وزن او و بالا رفتن سن، باعث شده که 

او نسبت به گذشته کمی کندتر شود.
این هوادار النصر در پایان گفته است که هر 
موقعیت  خلق  روی  و  در حملات  الهلال  چقدر 
خطرناک است، به همان اندازه روی ضدحملات 
آسیب پذیر است و می توان از این طریق دروازه 

آنها را باز کرد.
ضمن اینکه در فضای مجازی و توئیتر نیز 
نقاط  و  ضعف  نقاط  عنوان  تحت  هایی  هشتگ 
قدرت الهلال توسط هواداران النصر منتشر شده 
تیم  این  روی  بتوانند  تر  راحت  ها  استقلالی  تا 
رقابت  یک  این  هرحال  کنند؛به  پیدا  شناخت 

باشگاهی است!

سرمربی موقت استقلال تاجیکستان در 
دیدار با پرسپولیس

استقلال  فوتبال  تیم  موقت  سرمربی 
لیگ  در  پرسپولیس  با  بازی  برای  تاجیکستان 

قهرمانان آسیا منصوب شد.
سایت رسمی باشگاه استقلال تاجیکستان 
به  ارگاشف«  »مبین  داد  خبر  شنبه  امروز 
برای هدایت  و  تیم  این  موقت  عنوان سرمربی 
استقلال در دیدار با پرسپولیس ایران منصوب 

شده است.
در  هفته  این  شنبه  سه  روز  پرسپولیس 
آسیا  قهرمانان  لیگ  نهایی  هشتم  یک  مرحله 

میهمان استقلال تاجیکستان است.
صورت  به  هم  این  از  پیش  ارگاشف 
داشته  عهده  بر  را  استقلال  هدایت  موقت 

است.

مورد عجیب در توضیحات نویدکیا؛
چرا سپاهان گلر خارجی گرفت؛ محرم 

توضیح می دهد
یک  طی  یکشنبه  روز  نویدکیا  محرم 
انتقالات  و  نقل  مورد  در  مفصل  مصاحبه ی 
واکنش های  که  داد  توضیحاتی  تیمش 
ادامه  در  است..  داشته  همراه  به  را  متفاوتی 
بررسی  مورد  را  او  از صحبت های  بخش هایی 

می دهیم. قرار 
مصاحبه   جالب  قسمت های  از  یکی    -1
نویدکیا جایی بود که او با نام بردن از سیدحسین 
حسینی دروازه بان فعلی استقلال از تمایل او و 
مدیر برنامه هایش برای پیوستن به سپاهان گفته 
و در عین حال از عدم تمایل خود به جذب این 
اظهارنظر  عجیب ترین  می تواند  این  دروازه بان. 
محرم نویدکیا باشد، چرا که حسینی مورد توجه 
سپاهان و کادر فنی سپاهان قرار داشت و خود 
استقلال  با  قرارداد  تمدید  از  پس  هم  گلر  این 
که  اشاره کرد  موضوع  این  به  در مصاحبه خود 
خداحافظی  و  اینستاگرام  پست  انتشار   از  پس 
از استقلال از باشگاه سپاهان به او تماس گرفته 

شده است.
2- اظهارات محرم در مورد ریخت و پاش 
نکردن در فصل نقل و انتقالات صدای هواداران 
کلیدی  مهره ی  دو  که  پرسپولیسی  و  استقلال 
دادند  دست  از  سپاهان  با  رقابت  در  را  خود 
نویدکیا  ادعای  این  به  طعنه  با  آنها  و  درآورد 

واکنش نشان دادند.
بازیکن  انتقالات  و  نقل  فصل  در  سپاهان 
جای  تنها  عبارتی  به  و  نکرد  جذب  زیادی 
بازیکنان از دست داده را پر کرد. اما مهمترین 
نقل  فصل  در  سپاهان  عملکرد  مورد  در  نکته 
بازیکنانی  اغلب  با  کردن  تمدید  انتقالات،  و 
بود که در انتهای فصل قبل بازیکن آزاد شده 
سپاهان  که  گفت  می توان  همچنین  بودند. 
شاید پولی را که می توانست با آن چند بازیکن 
بگیرد صرف خرید سه بازیکن مهم و تاثیرگذار 

کرده است.
را  سرخابی  طرفداران  واکنش  آنچه  شاید 
بازنده  برانگیخته،  نویدکیا  ادعای  این  به  نسبت 
مغانلو  با  قرارداد  تمدید  در  آنها  تیم های  شدن 
موضوع  این  آنها  نظر  از  و  است  بوده  ریگی  و 
بیشتری  پول  سپاهان  اینکه  بر  است  مدعایی 
برای آنها خرج کرده است. البته باشگاه سپاهان 
در هنگام اعلام خبر رسمی مغانلو تاکید کرد که 
این بازیکن رایگان جذب شده و با محمد محبی 

معاوضه شده است.
فوتبال  در  خارجی  دروازه بان  جذب   -3
و  است  دربسته  هندوانه  خرید  مثل  ایران 
خرید  ریسک  تا  داده  ترجیح  نویدکیا  ظاهرا 
فیلم  دیدن  طریق  از  را  خارجی  بان  دروازه 
بازی تجربه کند. احتمالا جذب این دروازه بان 
از جذب  ارزان تر   اصفهانی  برای طلایی پوشان 
رشید مظاهری درآمده و به هر حال این مربی 
در  مظاهری  حضور  به  تمایلی  که  داد  نشان 
این همه محرم در مصاحبه ی  با  تیمش ندارد. 
به  نگاه  با  را  بان  دروازه  که  کرده  عنوان  خود 
ادعا   این  و  کرده  انتخاب  تاکتیکی  نیازهای 
آن  و  باشد  داشته  خود  در  می تواند  معنا  یک 
خوبی  پای  با  بازی  باید  نت  کریستوفر  اینکه 
داشته باشد. در هر آنچه از مصاحبه ی نویدکیا 
شیوه  به  نت  کریستوفر  جذب  ظاهرا  برمی آید 
خارجی  بازیکن  جذب  در  ایران  فوتبال  سنتی 
انجام  او  واکنش های  از  فیلم  چند  دیدن  با  و 
شده و کادر فنی سپاهان امیدوار است اشتباه 

باشد. نکرده  انتخاب 

با وجود رفتن مدیرعامل؛
مهره های تاثیرگذار یحیی در انتظار 

متمم قرارداد
پرسپولیس  فوتبال  تیم  اعضای  از  تعدادی 
خود  قرارداد  متمم  دریافت  انتظار  در  همچنان 

هستند.
تیم فوتبال پرسپولیس در حالی برای بازی 
هشتم  یک  مرحله  در  تاجیکستان  استقلال  با 
دوشنبه  شهر  راهی  آسیا  قهرمانان  لیگ  نهایی 
شد که همچنان بحث نقل و انتقالات تابستانی 

سرخپوشان ادامه دارد.
گل  یحیی  نظر  با  پرسپولیس  باشگاه 
محمدی توانست علیرضا ابراهیمی، رضا دهقانی، 
علی نعمتی، رضا اسدی و حامد پاکدل را جذب 
محمدحسین  خالی  جای  بتوانند  آنها  تا  کند 
مغانلو  شهریار  و  نورالهی  احمد  زادگان،  کنعانی 

را پر کنند.
باشگاه  مستعفی  مدیرعامل  سمیعی  جعفر 
این  با  دوباره  مالی  توافق  برای  پرسپولیس 
بازیکنان فرصت کافی نداشت تا نوبت به مجید 

صدری سرپرست جدید باشگاه برسد.
در  فراوان  چالش های  از  پس  سمیعی 
جذب مهره های مد نظر سرمربی تیم با خواسته 
رقم  افزایش  بر  مبنی  تیم  این  قدیمی  بازیکنان 

قراردادهای آنها روبرو شده است.
پرسپولیس  کاپیتان  حسینی  جلال  سید 
و  میلیارد  دو  حدود  خود  آینده  فصل  برای 
این  کرد.  خواهد  دریافت  تومان  میلیون   200
در حالی است که رقم قرارداد بازیکنان جدید 
این تیم به چهار برابر هم رسیده است. مدافع 
سمیعی  اعلام  منتظر  پایتخت  سرخپوشان 
را  او  قرارداد  رقم  خود  رفتن  از  قبل  تا  است 

افزایش دهد.
موضوعی که درباره حمید مطهری دستیار 
او  می کند.  صدق  نیز  محمدی  گل  یحیی  اول 
در  سرمربیگری  قید  یحیی  درخواست  با  که 
داشتن  با وجود  زد  را  برتر  لیگ  از  دیگری  تیم 
مالی در  آینده منتظر متمم  برای فصل  قرارداد 

رقم قراردادش است.
داده اند  قول  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان 
مبالغ دریافتی این بازیکنان برای فصل آینده را 
افزایش دهند تا رضایت آنها را نیز از لحاظ مالی 

جلب کنند.
شهریورماه   23 پرسپولیس  فوتبال  تیم 
در  تاجیکستان  استقلال  مقابل  جاری  سال 
آسیا   2021 قهرمانان  لیگ  نهایی  هشتم  یک 

می کند. بازی 
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